
Siófoki duett 
 
A 2007-es év N2 bajnokát és a Suzuki Ignis kupa győztesét, 
Gyarmati Arielt kérdeztük, hogy állnak a dolgok másfél hónappal 
Eger Rallye előtt? 
 
Az elmúlt év a sikerekről és a győzelmekről szólt.  
Azt már nyilatkoztad, hogy szeretnél feljebb lépni. Mit sikerült a 
téli szünetben összehozni?  
 
Igen mondhatni, hogy az elmúlt év nagyon sikeres volt. Tulajdonképpen 
mindent megnyertünk, amit lehetett. Sok munka volt az eredmények 
mögött, de volt értelme. Sőt, meglátásom szerint csak így van értelme. 
Sikerült végig maximálisan toppon lenni és ezt szeretném idén is folytatni. 
Bízom benne, hogy hasonló eredményeket fogunk elérni, azonban ez egy 
összetett dolog. Megvan a csapat, az autó és mi is gőzerővel készülünk. 
Az eredményünknek köszönhetően lehetőséget kaptunk a Suzuki Team 
Hungary gyári csapatában versenyezni, egy Super 1600-as Ignissel. A 
Suzuki Rt.-től és Ollé Sanyitól is jelentős támogatást kapunk, amit 
igyekszünk minél szebb eredményekkel viszonozni. Az autót a Suzuki 
Sport Europa készíti fel, tehát az eredmények csak rajtunk múlnak. Még 
nem mentem vele, márciusban tervezzük az első tesztet, kicsit tartok is 
tőle. Szeretném minél előbb megszelidíteni, hogy az Eger Rallye-n már a 
vezetésre és ne az autóra kelljen koncentrálni.  
 
Szűkebb környezetedben, Siófokon mindenki ismer és elismer. 
Ha jól tudom ezt az elismerést már hivatalos formában is 
megkaptad. 
 
Valóban, év végén kaptam egy igen szép elismerést a sportban elért 
eredményeimért. Megválasztottak Siófok város Legeredményesebb Férfi 
Sportolójává, amire nagyon büszke vagyok. Számomra ez volt a 2007-es 
év sikereinek a megkoronázása. 
  
  
Mennyiben segítettek az elért eredmények a támogatói köröd 
megtartásában, esetleges bővítésében? 
 
Természetesen a támogatóim is nagy örömmel fogadták a sikereket és 
segített a kapcsolat mélyítésében. Ami biztos és nélkülözhetetlen, hogy a 
Suzuki Rt., a Suzuki Sport Europa és Sasa is mellettünk áll. Ez mind 
amellett, hogy megtiszteltetésnek tartom, egy biztos alap is. Még sok 
tárgyalás van vissza, de nagy valószínűséggel az eddigi támogatók 
maradnak és talán sikerül újakkal is kapcsolatot kialakítani.  
  
  
Ki fog ülni a jobb oldalon? 



 
Szerencsére ez évben nem kell a navigátorok ”beszerzésével” foglalkozni, 
már megállapodtunk Kocsis Györggyel. Tavaly együtt mentünk a Duna 
Rallye-n és kiválóan tudtunk közösen dolgozni. Mivel ő is siófoki már 
régóta tervezzük és erre az évre eldöntöttük, hogy együtt vágunk bele. 
Tapasztalt navigátor, sok jó pilótával ment már, és ahogy tavaly is 
bebizonyosodott, tudunk egymástól tanulni.  
 


